

# 11天南加勒比海逍遙之旅

CEEQ221212

2022/12/12



CELEBRITY EQUINOX  
6星郵輪



## 價錢包括:

郵輪船費, 來回多倫多機票, 港口稅, 離境稅。

## 行程亮點:

- \*一次遊覽東, 南加勒比海風情
- \*全程六星級酒店服務體驗
- \*暢遊大海之上, 遠離城市喧囂

雙人內艙房: 每位加幣**\$1398**起

雙人海景房: 每位加幣**\$1598**起

雙人海景陽台房: 每位加幣**\$1698**起

黑五優惠

每房送**\$400**美金船上消費

日期	地點	到達	開出
December 12	Fort Lauderdale, FL 佛羅里達勞德代爾堡		4:00pm
December 13	At Sea		
December 14	At Sea		
December 15	Antigua 安提瓜島	8:00am	4:00pm
December 16	Barbados 巴巴多斯	10:00am	6:00pm
December 17	St. Lucia 聖盧西亞	8:00am	6:00pm
December 18	Fort-de-France, Martinique 法蘭西堡, 馬提尼克島	8:00am	6:00pm
December 19	St. Kitts 聖基茨	7:00am	4:00pm
December 20	At Sea		
December 21	At Sea		
December 22	Fort Lauderdale, FL 佛羅里達勞德代爾堡	7:00am	

#### 船舶統計

建造年份	2009
翻新	2019
噸位	12.2 萬噸
註冊表	馬耳他
長度	1,041 英尺
光束	121 英尺
載客量	2,850
小費指南	
<p>Celebrity 將自動向您的船上賬戶添加標準客艙每位客人每天 17.50 美元 ( Concierge 或 Aqua Class 客艙每位客人每天 18.00 美元 · The Retreat 客房每位客人每天 21.00 美元 ) 。這些金額可以在船上調整。所有飲料訂單均需支付 20% 的小費。</p>	
船上貨幣	美元

#### 6星郵輪 Celebrity Equinox

擁有十個非凡的餐飲場所、Gastrobar 的精釀啤酒和 Slush 泳池甲板上的清爽冰凍雞尾酒，擁有其他 Celebrity 遊輪上所沒有的便利設施。娛樂選擇無窮無盡，包括劇院、喜劇俱樂部、幾家擁有自己氛圍的酒吧和 The Lawn Club，這是一個擁有修剪整齊的草坪和戶外活動的區域。那些喜歡水療中心的人會明智地留在 AquaClass 類別的特等艙，距離水療中心僅幾步之遙，並且可以獨家使用 Blu 餐廳。所有客艙均配備免費浴袍、互動式純平電視、每日化妝和夜床服務、私人保險箱和迷你吧、Celebrity 的專屬 eXhale 床上用品，甚至還提供 24 小時客房服務。那些寧願去餐廳的人也有很多選擇，從意大利到亞洲再到休閒自助餐。Equinox 表明 Celebrity 致力於提供最好的海上體驗。



價錢包括：郵輪船費，來回多倫多機票，港口稅，離境稅。

(並不包括：船上小費，機場至碼頭之來回接送，及郵輪公司保留收取燃油附加費之權利。)

注意：特惠價郵輪船艙分配由郵輪公司確定，本公司不能保證特定的客艙或樓層位置。

由於航空公司、郵輪公司等不定時調整價格，以上行程及價格如有變動恕不另行通知；另郵輪之行程以郵輪公司所公佈之為準。各位歡迎隨時來電諮詢郵輪公司會員優惠，此優惠受若干條款限制。

萬錦 天馬旅遊總部 門店  
905-604-9288  
Suite 501, 3621 Hwy 7 E.  
Markham, ON L3R 0G6

萬錦廣場 旗艦店  
905-948-9288  
3265 Hwy 7 #3A, Markham, ON L3R 3P9

天馬郵輪專線  
905-474-9628

查詢郵輪免費長途熱線 1(855)474-9628

www.nghcruise.com



燃油附加費通知：如果燃油持續上漲，公司保留對所有客人收取燃油附加費的權

# 11 Days Southern Caribbean Cruise

CEEQ221212

## Dec 12, 2022



CELEBRITY SILHOUETTE  
6 STAR



### The price includes:

Cruise fare, round-trip airfare from Toronto,  
port charges, Gov. tax.

### Itinerary Highlights:

- \*Visit southern Caribbean 6 islands.
- \*6 star hotel service experience throughout your cruise.
- \*Tempting food is awaits you onboard.

Double Occupancy inside Stateroom CAD **\$1398**/pp up

Double Ocean view cabin CAD **\$1598**/pp up

Double Ocean view balcony cabin CAD **\$1698**/pp up

### BLACK FRIDAY DEALS:

ALL STATEROOM FREE US **\$400** ONBOARD CREDIT

Date	Port	Arrive	Depart
December 12	Fort Lauderdale, FL		4:00pm
December 13	At Sea		
December 14	At Sea		
December 15	Antigua	8:00am	4:00pm
December 16	Barbados	10:00am	6:00pm
December 17	St. Lucia	8:00am	6:00pm
December 18	Fort-de-France, Martinique	8:00am	6:00pm
December 19	St. Kitts	7:00am	4:00pm
December 20	At Sea		
December 21	At Sea		
December 22	Fort Lauderdale, FL	7:00am	

#### Ship Statistics

Year Built	2009
Refurbished	2019
Tonnage	122,000 tons
Registry	Malta
Length	1,041 feet
Beam	121 feet
Passenger Capacity	2,850

#### Tipping Guidelines

Celebrity will automatically add \$17.50 per day, per guest for standard staterooms to your onboard account (\$18.00 per day, per guest for Concierge or Aqua Class staterooms and \$21.00 per day, per person for guests of The Retreat). These amounts can be adjusted onboard. A 20% tip is added to all beverage orders.

Onboard Currency US Dollar

## Celebrity Equinox

With ten exceptional dining venues, craft beer in the Gastrobar and refreshing frozen cocktails on the pool deck at Slush, Celebrity Equinox has amenities that can't be found on any other Celebrity ship. The entertainment options are endless, with the theater, a comedy club, several bars with their own atmosphere and The Lawn Club, an area with a freshly manicured lawn and outdoor activities. Those who love the spa would be wise to stay in the AquaClass category of staterooms, which reside mere steps away from the spa and come with exclusive access to the restaurant Blu. All staterooms feature complimentary robes, an interactive flat-screen TV, daily makeup and turndown service, a private safe and mini-bar, Celebrity's exclusive eXhale bedding and even 24 hour room service. Those who would rather head to a restaurant have many choices as well, from Italian to Asian to casual buffets. Equinox shows that Celebrity is committed to providing the finest experience at sea.



The price includes: cruise fare, round-trip airfare from Toronto, port charges, Gov. tax.

(Excludes: on-board gratuities, round-trip transfers from airport to terminal, and cruise lines reserve the right to charge fuel surcharges.)

Note: Special rate cruise cabin assignments are determined by the cruise line and cannot guarantee a specific cabin or floor location.

Rates are per person. Price may be withdrawn at any time without notice. Space is subject to availability at time of booking. Valid on new individual booking only. NGH Cruise reserves the right to change at any conditions at any time without notice.

Markham / NGH Cruise Head Office  
905-604-9288  
Suite 501, 3621 Hwy 7 E.  
Markham, ON L3R 0G6

Cruise Line  
905-474-9628  
3265 Hwy 7 #3A, Markham, ON L3R 3P9

[www.nghcruise.com](http://www.nghcruise.com)

